

证书号第 5263630 号



发明专利证书

发明名称：煎炸油的实时酸价测定及酸价信息提供系统及方法

发明人：朴正根

专利号：ZL 2014 8 0036558.3

专利申请日：2014 年 12 月 03 日

专利权人：朴正根

地址：韩国京畿道富川市远美区上极路 46, 2912-102 (上洞, 樱村), 420-030

授权公告日：2022 年 06 月 28 日

授权公告号：CN 105556561 B

国家知识产权局依照中华人民共和国专利法进行审查，决定授予专利权，颁发发明专利证书并在专利登记簿上予以登记。专利权自授权公告之日起生效。专利权期限为二十年，自申请日起算。

专利证书记载专利权登记时的法律状况。专利权的转移、质押、无效、终止、恢复和专利权人的姓名或名称、国籍、地址变更等事项记载在专利登记簿上。



局长
申长雨

申长雨



Certificate of Invention Patent

**Name of invention patent: Real-Time Frying Oil Acid Value Measuring
And Frying Oil Value Information Providing System And Method**

Designer: PARK, Jung Geun

Patent No.: ZL 2014 8 0036558.3

Filing date: December 03, 2014

Patentee: PARK, Jung Geun

Publication date: June 28, 2022

In accordance with the Patent Law of the People's Republic of China, the captioned Invention patent application has been granted the patent right after preliminary examination. The Utility Model patent application is awarded the Certificate and registered in the register. The patent right comes into effect from the publication date.

The duration of patent right is twenty years, since the filing date of patent application. The patentee should pay the annual fee in accordance with the Patent Law and its rules for the implementation. And the annual fee should be paid before December 03rd of every year. If the annual fee is not paid in accordance with the rules, the patent right shall be terminated since the date of expired.

The patent certificate records the law status of the time when the patent was registered. And the patents register records the transfer, pledge, invalidation, termination and restore of the patent right as well as the alteration of patentee's name, nationality, address and other matters.

The signature of the director

(The sealed of CNIPA)
June 28, 2022